
LE SECRETAIRE GENERAL 

Le 24 fevrier 2014 

Monsieur le President, 

Perrnettez-rnoi d'exprirner rna profonde reconnaissance au 
Gouvernernent suisse qui s'est tant investi dans !'organisation de la Conference 
de Geneve sur la Syrie, notamment pour la reunion de haut niveau qui s'est 
tenue a Montreux le 22 janvier 2014 et pour les negociations intra-syriennes 
qui ont debute le 24 janvier 2014. 

Grace a cet appui dispense en cooperation avec l'Office de 
!'Organisation des Nations Unies a Geneve, les Syriens ont pu entarner un 
veritable processus politique afin de parvenir a une transition pacifique -l'idee, 
avancee il y a un an et derni dans le Communique de Geneve, avait ete enterinee 
par le Conseil de securite de !'Organisation des Nations Unies dans sa 
resolution 2118 (2013). 

Je tiens a vous rernercier pour votre soutien continua la poursuite 
de ces pourparlers. Votre assistance perrnet au Representant special de 
!'Organisation des Nations Unies et de la Ligue arabe, M. Lakhdar Brahirni, 
de faciliter le dialogue entre les deux parties syriennes et nous est extrernernent 
precieuse. 

Je vous prie d'agreer, Monsieur le President, les assurances de rna tres 
haute consideration. 

Son Excellence 
Monsieur Didier Burkhalter 
President de la Confederation suisse 
Berne 
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UNOFFICIAL TRANSLATION 

24 February 2014 

Excellency, 

I would like to express my deepest appreciation to the Government of 
Switzerland for all the support that has been provided in the organization of the 
Geneva Conference on Syria, including the high-level segment in Montreux on 
22 January and the intra-Syrian negotiations that began on 24 January. 

These efforts, in cooperation with the United Nations Office in Geneva, 
have enabled the Syrians to embark on a meaningful political process with the 
aim of achieving a peaceful transition - a vision first put forth a year and a half 
ago in the Geneva Communique, and endorsed by the United Nations Security 
Cou�cil in Security Council Resolution 2118 (2013). 

I am grateful for your ongoing support towards the continuance of these 
talks. The assistance that you are providing to enable my Joint Special 
Representative to facilitate the dialogue between the two Syrian sides is 
invaluable. 

Please accept, Excellency, the assurances of my highest consideration. 

His Excellency 
Mr. Didier Burkhalter 
President of the Swiss Confederation 
Bern 

BAN Ki-moon 


